
Akademický senát Janáčkovy akademie múzických umění v Brně 
Akademický senát Hudební fakulty  Janáčkovy akademie múzických umění v Brně 
Akademický senát Divadelní fakulty  Janáčkovy akademie múzických umění v Brně 
 
na svém společném zasedání konaném dne 21. února 2012 
vyjádřily podporu iniciativě rektorů českých vysokých uměleckých škol směřující 
k dohodě s Ministerstvem školství, mládeže a tělovýchovy ČR o kompenzacích chybějící 
institucionální podpory umělecké tvůrčí činnosti. 
 Umělecká tvůrčí činnost je hlavní náplní práce  a také posláním vysokých uměleckých 
škol. Současný systém přidělování příspěvku na činnost VŠ je, i přes kladný dílčí  dopad 
započítávání uměleckých výstupů cestou RUV, pro tyto školy zásadním způsobem 
znevýhodňující. 
 
Akademické senáty JAMU rovněž podporují žádost rektorů českých vysokých 
uměleckých škol o stanovení nepřekročitelné hranice počtu přijímaných studentů na tento 
typ vysokých škol a zároveň se ztotožňují se žádostí rektorů o umožnění autonomního 
vnitřního členění počtu studentů v jednotlivých cyklech studia (bakalářský, magisterský a 
doktorský studijní program). 

 

Za akademické senáty JAMU 

 

PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D. 

předsedkyně AS JAMU 

 

 prof. PhDr. Jindřiška Bártová    prof. PhDr. Miroslav Plešák 

       předsedkyně AS Hf JAMU    předseda AS DIFA JAMU 

 

 

 

 

 

V Brně 21. února 2012 


	Akademický senát Janáčkovy akademie múzických umění v Brně

